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Verslag overleg met dhr. Leon van der Elsen, gemeente Venlo 
 
Datum   : 10 november 2022 
Plaats   : Stadskantoor gemeente Venlo 
Aanwezigen  : Toon Geurts, Jo Sevriens, Claudia Oorbeek, Louis Thissen 

   
Gemeente Venlo : Leon van der Elsen, Joep Maessen, Jan Boonen 
 

Onderwerp Omschrijving 
1. Opening 
 

Namens de gemeente Venlo zijn aanwezig Leon van der Elsen (Stadsdeelmanager), 
Joep Maessen (Parkeren) en Jan Boonen (team Realisatie en Beheer openbare ruimte) 
Namens de bewoners van Crescendo Claudia, Jo, Louis en Toon 
Aanleiding voor het gesprek is de overlast van het parkeren rond Crescendo. Verder 
worden nog enkele andere zaken door de bewoners ingebracht. 

2. Parkeren - Invalideparkeerplaats voor Crescendo en de Walstraat. Deze parkeerplaats wordt 
vaak continu bezet waardoor bezoek voor bewoners van Crescendo die een 
invalideparkeerkaart hebben, geen parkeerplek hebben als de overige 
parkeervakken allemaal bezet zijn. Zij moeten dan noodgedwongen hun auto 
verder wegzetten. Joep heeft de verordening nagekeken en het blijkt dat onder het 
bord “invalideparkeerplaats” een bord met de tijdsduur moet zijn. Blijkbaar is 
verzuimd om dit bord aan te brengen. Conform de verordening zal een bord worden 
aangebracht dat maximaal vijf uur geparkeerd mag worden en een parkeerschijf 
verplicht is. Als dit bord geplaatst is kan hier ook op gehandhaafd worden. 

- Tijdelijk parkeren (max. 20 minuten) aan de zijde van de Professor Gelissensingel 
Deze zone is met name bedoeld voor zorgverleners. Nu er duidelijkheid is over de 
eigendomssituatie zou in overleg met Woonwenz een onderbord (“zorgverleners”) 
geplaatst kunnen worden en afspraken maken met WoonWenz over handhaven. 

- Parkeren is slechts mogelijk binnen een parkeervak. Het is voor reparateurs en 
installateurs regelmatig lastig om een parkeerplek te vinden en leidt parkeren buiten 
de vakken tot hinderlijke situaties. Het voorstel is om langs de oprit van DO hiervoor 
een parkeermogelijkheid te realiseren voor twee bestelbusjes. Deze grond is 
(volgens de kadasterkaart van de gemeente Venlo) eigendom van WoonWenz die 
daarover een besluit moeten nemen. Om te voorkomen dat deze twee extra 
parkeervakken weer niet alleen door de beoogde doelgroep worden gebruikt is ook 
hier handhaven door WoonWenz nodig. 

- Ter hoogte van de ingang Nedinsco zijn diverse parkeervakken onder ander met 
beugel. Als deze vol zijn wordt op het gras geparkeerd. Voorgesteld wordt om 
hiervoor belemmerende maatregelen te treffen (varkensruggen, hekjes). Naast het 
feit dat dit extra onderhoud (o.a. hinder bij grasmaaien) en dus geld kost, is de 
gemeente hier geen voorstander van. Handhaving lijkt het beste middel te zijn dat 
men alleen in de parkeervakken parkeert. 

- Dit geldt ook voor de Hamelstraat en zijgevel van de Zorggroep. Na intensievere 
handhaving is het ongewenst parkeren afgenomen. Echter inmiddels neemt het 
weer toe. Met name na 18.00 uur. Volgens de gemeente zal er tijdsuitbreiding 
komen wat betreft handhaving. Tot hoe laat is nog niet bekend. De suggestie van 
de bewoners om borden te plaatsen met de tekst “parkeren alleen in de 
parkeervakken” vindt de gemeente geen goed idee. Omdat het hele gebied binnen 
de parkeerzone valt is alleen parkeren in de parkeervakken toegestaan. Door op 
incidentele straten borden te plaatsen wekt dit volgens de gemeente alleen maar 
verwarring. 
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3. Olifantenpaadje langs de 
twee trafo’s 

Er wordt regelmatig gebruik gemaakt van het paadje, onder ander ook de blinde 
mevrouw die over dit pad haar dagelijkse rondje met haar geleidehond maakt. Bij 
regenachtig weer is het dan een modderige en gladde boel. Nogmaals wordt het 
aanbrengen van klinkers op dit pad besproken. Volgens Leon en Jan is er voor dit soort 
kleinschalige projecten geld beschikbaar. De bewoners dringen eropaan om hier 
eindelijk werk van te maken. Naast het feit dat het slechts om een kleine 15 m2 gaat, is 
het voor de voetgangers een hele verbetering. 

4. Aanplant onder de bomen 
aan de zijde van 
Professor Gelissensingel 

De nieuwe aanplant ( Hypericum Hidcote ) in de twee bordes is mogelijk door de 
droogte niet tot bloei gekomen. Ook zijn diverse planten om geschoffeld en blijft het 
onkruid liggen. Niet duidelijk is waarom onder de boom geen nieuwe planten zijn 
gepoot; bontbladige maagdenpalm is hiervoor uitermate geschikt. 
De driehoek voor de nieuwbouw hoek Hamelstraat-Crescendo is de afgelopen zomer 
prima onderhouden. Volgens Jan zou dit in de overeenkomst met de aannemer kunnen 
zitten. Hij kijkt na of dit voor komend jaar ook zo is. De bewoners spreken de hoop uit 
dat de gemeente voor hetzelfde onderhoudsniveau zal zorgen en dan ook voor de 
vakken onder de bomen. 

5. Sneeuwruimen In het vorige overleg is gevraagd wat te gemeente Venlo voor de bewoners kan 
betekenen. Het antwoord is niets. Dit betekent dat Bewonerscommissie Crescendo in 
samenspraak met WoonWenz moeten bespreken wat mogelijk is. In ieder geval zullen 
bewoners zelf ook iets moeten doen. 

6. Tot slot De bewoners spreken hun waardering uit voor het prettige gesprek.  

 


